### 2022 主日崇拜事奉輪值同工

2022 王山东外子平和旧门工				
本週主日 This Sunday 4/10/2022	下週主日 Next Sunday 4/17/2022			
陳彦廷	張 毅			
胡牧牧師 Pastor Brent Hoover	程保治牧師 Rev. Jeff Cheng			
方向	陳 瑛			
Lauren	羅鳳玲			
王國嶽	蔡英超			
劉砥中/徐昱蓁	李任遠/闞月紅			
刘杰铭	谢 慧			
N/A	N/A			
Jennifer C,暢麗平	譚玫琍,文 艷			
Susan H, Jane Zhu	于 溢,任嘉依			
Ace Liu, Richard	Shawn, Santos			
姜 華	張 毅			
姐妹图契 Women's Bible Study Fellowship (ZOOM Meeting ID: 821 5093 5268)				
祷告會 Prayer Meeting(ZOOM Meeting ID: (321-971-546)				
青少年團契,家庭查經 Youth/Family Bible Study				
	本週主日 This Sunday 4/10/2022 陳彥廷 胡牧牧師 Pastor Brent Hoover 方向 Lauren 王國歡 劉砥中/徐昱蓁 刘杰铭 N/A Jennifer C, 暢麗平 Susan H, Jane Zhu Ace Liu, Richard 姜華 坦妹團契 Women's Bible S (ZOOM Meeting ID: 821 祷告會 Prayer Meeting(Z (321-971-546)			

每月常費預算 Monthly Budget for General: \$15,000.00 宣道 Mission: \$2,500.00

Contributions	Last Sunday	Month-to-date	March. Income	March. Expenses
奉獻	上週	本月已收	收入	支出
常費 General	\$4, 398. 00	\$4, 398. 00	\$14, 522. 00	\$25, 592. 67
建堂 Building	\$0.00	\$0.00	\$0.00	\$15, 000. 00
宣道 Missions	\$1, 470. 00	\$1,470.00	\$1,500.00	\$6, 940. 00
其他 Special	\$0.00	\$0.00	\$300.00	\$300.00

每月背诵经文 Monthly Verses - April, 2022:

凡勞苦擔重擔的人可以到我這裡來,我就使你們得安息。(馬太福音 Matthew 11:28)

凡接待他的, 就是信他名的人, 他就賜他們權柄作上帝的兒女。(約翰福 音 John 1:12)

牧師 Pastor	長老 Elder	
程保治 Jeff Cheng	張文迪 Wen-Dyi Chang	
Tel: (918) 970-0053	Tel: (918) 252-4886	
jeffpcheng@gmail.com	wendyiandlouise@gmail.com	



# 滔沙華人基督教會

Tulsa Chinese Christian Church 1430 S. 131st E. Ave., Tulsa, Oklahoma 74108 Tel: (918) 438-6449

http://www.tulsaccc.org/

傳揚福音 造就門徒 Preach the gospel and make disciples 聯合主日崇拜程序 COMBINED ORDER OF WORSHIP

四月十日 April 10, 2022 主席 Presider: 陳彥廷

10:45AM - 12:15PM

司琴 Pianist: Lauren

講員 Speaker: 胡牧牧師

默禱 Silent Prayer 625 主在聖殿中 The Lord Is in His Holy Temple 眾坐 All

宣召 Convocation 詩 Psalm 67:1-2 主席 Presider 頌禱 Praise and Prayer 讚美一神,主禱文 Doxology, The Lord's Prayer 眾立 All

讚美詩 Praise Hymns 60 荣耀归于真神 To God be the Glory 眾坐 Congregation 578 信徒奮興 0 Zion Haste

We've a Story to Tell

祈祷 Invocation

主席 Presider

讚美詩 Praise Hymns

582 傳給萬邦的故事

眾坐 Congregation

讀經 Scripture Reading 马太福音 Matthew 13:44 兒童獻詩 Children Choir

眾坐 Congregation 孩童 Children

證道

人生、認識神、宣教, 如同尋找埋藏的寶藏

胡牧師

Sermon Life, knowing God, and missions is

like finding buried treasure

Pastor Brent Hoover

回應/奉獻 Response/Offering

主席 Presider

576 主啊請差遣我 Send Me O Lord Send Me

歡迎,報告 Welcome, Greeting & Announcements 毎月经文 Monthly Verses

主席 Presider 主席 Presider

讚美 荣耀歸於真神 Glory to God in the Highest 眾立 Congregation 祝禱 Benediction

程保治牧师 Rev. Jeff Cheng

阿們頌 Amen Praise

眾立 Congregation

默禱 Silent Praver

眾坐 Congregation

#### 報告事項:

- 1. 歡迎大家參加今天的主日崇拜。願神賜福大家並祂所喜悦的人。特別感謝胡牧 師來帶領宣教大會。
- 2. 下主日 (4/17) 是聯合復活節主日崇拜將在十點四十五分在教會聚會,同時也有線上直播。請預備心參加。
- 3. 本週五在教會有受難節聚會,七點半在教會有實體和 ZOOM 聚會。來參加實體聚 會的,可以自願帶百合花來教會。
- 4. 今天下午2點,四海讀經會將開始新一季的課程"因信稱義的救恩-羅馬書"。 我們有實體和 ZOOM 的上課方式,歡迎大家來參加。詳情可向楊妙玲姐妹或張毅 弟兄詢問。
- 5. 4月17日的復活節主日有受洗儀式, 願意在復活節受洗的, 請向牧師報名參加 受洗班。
- 6. 教會決定設立烏克蘭愛心奉獻。我們會接受奉獻到月底。我們會透過好撒瑪利 亞機構或使者雜誌將愛心奉獻送到烏克蘭的弟兄姐妹們手中。
- 7. TCCC 高中毕业晚宴将于 2022 年 5 月 14 日下午 5:30 在团契大厅举行. 详情请于 Chris Chow 联系。

#### 祷告事項:

### 教會事工

- 1. 感謝胡牧師帶來美好的宣教年會信息,請繼續為他的事工和家庭禱告。
- 2. 為教會幸福小組第二期的福長、參與同工、及福友(Best)祷告。
- 3. 為青少年牧師聘牧及青少年週五/週日老師和課程安排禱告。
- 4. 為今年復活節 4/17 的主日崇拜準備及邀請祷告。
- 5. 為 7/18-7/22 暑期聖經學校各樣籌備工作及招募的同工祷告。

#### 肢體關懷

- 1. 歡迎林鳳珍姊妹加入教會成為會友,願神祝福她和她的家庭。
- 2. 為已信主還未受洗的弟兄姊妹願意順服基督早日受洗禱告。

### 健康需要

- 1. 洪巨倫弟兄最近發現有肺癌, 請為他迫切禱告, 求神醫治並賜給最好的治療方法。
- 2. 為杜娟姊妹的春季花粉過敏症狀能減輕和改善禱告。
- 3. 感謝主,牧師的弟弟保林肺部手術順利完成,請為他的身體恢復禱告。

### 普世宣教

- 1. 為基督工人中心的同工、各種營會及美國中部的事工代禱。
- 2. 為福音未及之民 (UUPG) 及教會支持的印尼和巴基斯坦宣教士祷告。

#### **Announcements:**

- 1. We welcome everyone and new friends who worshipped with us this morning. May God bless those who attend today service. Special thanks to pastor Hu for being our mission conference speaker this year.
- 2. Next Sunday (4/17) is our combined Easter Sunday worship service from 10:45 AM to 12:15 PM. We have in person service and live stream.
- 3. This Friday evening (4/15) we will have Good Friday service starts at 7:30 PM in person and on ZOOM. You are welcome to bring lily's flower to church.
- 4. 4C bible reading class will start a new series "Salvation by Faith Roman" this afternoon at 2 PM. We will have in person and Zoom meeting. Please contact sister Elaine or brother Sugin for details. We welcome you to study the bible.

- 5. On 4/17 Easter Sunday, we will have baptism ceremony. If you want to be baptized, please contact pastor for details.
- 6. Our church has set up Ukraine love fund. We will accept brothers and sisters offering till the end of this month. We will send the love fund thru either Samaritan's purse or Ambassador Magazine.
- 7.TCCC High School Graduation Banquet will be held on May 14, 2022 at 5:30pm in Fellowship Hall to honor Lauren Hsieh and Annette Lau. RSVP Chris Chow.

### **Prayer Items:**

#### **Church Ministry**

- 1. Thank you Pastor Hoover, for the wonderful message of the mission conference, please continue to pray for his ministry and family.
- 2. Pray for the leaders, participating co-workers, and best friends of the second happiness group.
- 3. Pray for the youth pastor search and youth teachers and lesson arrangements on Friday and Sunday.
- 4. Pray for preparation and invitation for this Easter Sunday Service, April 17.
- 5. Pray for the preparations and recruitment of co-workers for 7/18-7/22 Vacation Bible School.

#### **Member Care**

- 1. Welcome Sister Lisa Lam to join the church as a member. May God bless her and her family.
- 2. Pray for the brothers and sisters who have not been baptized to obey the Lord to be baptized.

#### **Health needs**

- 1. Brother Julun Hong recently found out that he has lung cancer. Please pray fervently for him and ask God to heal him and give him the best treatment.
- 2. Pray for the relief and improvement of Sister Du Juan's spring pollen allergy symptoms.
- 3. Thank the Lord, the pastor's younger brother Paolin successfully completed the lung surgery, please pray for his recovery.

#### **World Missions**

- 1. Pray for the workers at Christian Witness Center, various camps, and ministries in the middle of the US.
- 2. Pray for the UUPGs and Indonesia and Pakistan missionaries supported by our church.

## 講道大綱 Sermon Outlines:

主要信息: 愛耶穌意味著將你自己全部獻給祂和世界。聽起來很難, 但如果你先找到寶藏, 它就會改變一切。

Main message: Loving Jesus means giving all of yourself to Him and the world. That sounds hard, but if you find the treasure first, it changes everything.